



REFERAT

MØTE I BRUKERGRUPPE v/Klinikk for fysikalsk medisin og rehabilitering				
Sted:	Avdeling for Ervervet hjerneskade	Rom:	Kursrom	
Tidspunkt:	16.10.12			
Referent:	Geir Arne Skogstad Koordinator for Brukergruppen			
Neste møte i BG:	8. november 2012, kl. 11:00 – 15:30, ved Avd RMS nevro øst 4 etg.			
Navn:	Funksjon og virksomhet:	referat	Møtt	Telefaks – E-post
Roy Staven	Leder i BG, repr. for Foreningen for muskelsyke	x	X	roy.staven@ntebb.no 91727730
Liv Solveig Einan	Nestleder i BG, repr. for Landsforeningen for trafikkskadde	x	X	lseinan@hotmail.com 928 91 969
Steinar Mikalsen	Medlem i BG, Repr. For SAFO	X		Steinar.mikalsen@ntebb.no Tlf: 74 09 59 17 / 91 70 09 48
Knut Otto Pettersen	Medlem i BG, repr. for Afasiforeningen i Trondheim	X	X	kpetersen27@gmail.com Tlf: 73 91 27 57 / 48311938
Jorunn Johansen	Medlem i BG, repr. for Landsforeningen for slagrammede (LFS)	X	X	oddvari@broadpark.no Tlf: 72 60 06 01 / 995 33 737
Lars Bakås	Medlem i BG, repr. for Landsforeningen for ryggmargsskader (LARS)	X	X	Lar-baka@online.no Tlf: 73 93 64 08 / 913 42 869
Dagfinn Aune	Observatør fra Brukerutvalget	X	X	Da-aun@online.no 72 45 18 74 / 913 66 680
Anne Katrine Eikill	Lærings- og mestringscenteret	X		anne.katrine.eikill@stolav.no 917 71 235
Geir Arne Skogstad	Koordinator for BG, LMS	X	X	geir.arne.skogstad@stolav.no 72 82 26 43 / 90 86 09 68
Gisle Meyer	Klinikkssjef, Klinikk for fysikalsk medisin og rehabilitering	x		gisle.meyer@stolav.no
May Bente Langseth	LMS	X	X	May.bente.langseth@stolav.no

Kopi av referat sendes til Gisle Meyer, klinikkssjef v/Fysikalsk medisin og rehabilitering og Einar Sjoner, koordinator for Brukerutvalget.



REFERAT

Nr.	Sak	Frist	Ansvar
1.	VELKOMMEN Møteinnkalling til møte 16. oktober 2012 ble godkjent følgende forandringer: feilnummerering, sak 30/12 går igjen to ganger, den siste blir rettet til 33/12. Referat fra møtet i Brukergruppen 11. september 2012, ble godkjent uten innsigelser.		
2.	ADMINISTRASJON NB! Ved utfylling av reiseregninger skal følgende tall stå under punktet "Fri": 96862		
3.	GJENNOMGANG AV PROTOKOLL FRA FOREGÅENDE MØTE I BRUKERUTVALGET (BU) Det legges ved protokoll fra BU-møtet i september - 33/12 Arkivsak 09/6687 Felles mandat for brukergroppene Det foreligger utkast til fellesmandat for Brukergruppene. Dette skal gås gjennom som egen sak. <u>Brukergruppen gjorde følgende vedtak:</u> - Orientering tatt til etterretning		
4.	ORIENTERING FRA MØTE I KLINIKKLEDELSEN • Referat fra møtet 270912 gjennomgått. <u>Brukergruppen gjorde følgende vedtak:</u> - Orientering tatt til etterretning		
5.	SAKER UNDER BEHANDLING		
30/12	<i>Håndtak på toaletter for funksjonshemmede</i> Forberede sak å sende til BU og ledelsen ved St.olav Begrunnelse: "Det utvikles hele tiden nye og bedre tekniske løsninger som skal forenkle hverdagen for mennesker med varig eller midlertidig nedsatt funksjonsevne. En enkel løsning som nå finnes på markedet er trinnløst justerbare håndtak til toalett. St.Olav bør vurdere om slike kan monteres på handikaptaolett, spesielt på avdelinger hvor personer med varig nedsatt funksjonsevne oppholder seg over lengre tid. Vi mener også at St.Olav hele tiden bør være observant i markedet slik at man hele tiden vurderer slike nye tekniske løsninger som gjør det enklere å være pasient på sykehuset". <u>Brukergruppen gjorde følgende vedtak:</u>	29/10	GAS



REFERAT

Nr.	Sak	Frist	Ansvar
	Brukergruppen vil fremme dette på to nivåer samtidig; a) Oppfordre vår klinikk til å gjøre endringer i egne avdelinger, b) fremme sak gjennom Brukerutvalget slik at det kan ivaretas på hele sykehuset. Sekretariatet viderefremmer saken til klinikkledelsen og Brukerutvalget.		
31/12	<i>BU 33/12 Arkivsak 09/6687 Felles mandat for brukergruppene</i> <u>Brukergruppen gjorde følgende vedtak:</u> Slik forslagene fremstår nå er de utydelige og trenger å behandles grundigere. Brukergruppen ønsker å gå grundigere til verks med disse dokumentene til neste møte, og deretter komme med konkrete forslag til endringer til Brukerutvalget.	12/11	Roy Staven
	<i>Pause</i>		
32/12	<i>Oppnevning av brukerrepresentant til utbyggingsarbeid ved Tverrfaglig poliklinikk rygg, nakke, skulder</i> <u>Brukergruppen gjorde følgende vedtak:</u> - Brukergruppen oppnevner Lars Bakås til dette arbeidet. Hvis det skulle oppstå utfordringer vil Brukergruppen evt. kontakte Brukerutvalget for oppnevning av en annen representant.		
33/12	<i>Pasientsikkerhetskulturundersøkelsen</i> <u>Brukergruppen gjorde følgende vedtak:</u> Brukergruppen ser det er litt usikkerhet rundt bakgrunn og mening med enkelte spørsmål, det gir rom for så ulik tolkning. Hvordan bearbeides resultatene og hva gjør klinikken med forbedringspotensialet? Brukergruppen forventer en god diskusjon om dette på Dialogmøtet i november.		
12/12	<i>Trådløst pasientnett Lian</i> Status i saken: Klinikksjef har nå gitt signal om at dette må komme i orden. Det blir snarlig gjennomført befaring og radiokartlegging av Hemit, som skal levere tjenesten. Kostnader for klinikken vil gjelde kabling og installasjon og vil dreie seg om et kostnadsoverslag på ca 100.000-120.000. <u>Brukergruppen gjorde følgende vedtak:</u> Orientering tatt til etterretning.		
	<i>Pause</i>		
	<i>Forberede Dialogmøtet 13. november</i> - Avvik/observasjon og pasientsikkerhetskulturundersøkelsen: Hva utløser prosedyre for avvik? Definisjon av når er en observasjon så alvorlig til at det blir et avvik? Hva blir gjort med avvikene? Hva er forbedringsområder og bevaringsområder i de ulike avdelinger.?		



REFERAT

Nr.	Sak	Frist	Ansvar
	<p>- Fremmedkulturelle: Hva er klinikkens plan for arbeidet med å tilrettelegge tilbudet i alle avdelinger for at det skal være likt tilgjengelig og kvalitetsmessig godt for alle.? Se ellers innsendte bestilling til klinikkledermøte.</p> <p>BG møtes til formøte kl 1100 13/11.</p> <p><u>Brukergruppen gjorde følgende vedtak:</u></p> <ul style="list-style-type: none">- Brukergruppen ønsker å få oversikt/statistikk over avvik pr. halvår og hva som gjøres i etterkant.-		
	<p><u>Orienteringssaker:</u></p> <ul style="list-style-type: none">- Rehab.konferansen i oktober: Overnatting for Roy på BG budsjett? Ja., enstemmig vedtatt. ☺- Referat seminar avd. RMS/LARS. Et bra seminar. Mange bruker-/ pårørendeinnlegg.- Internt kurs på St.Olav: Innvandreres møte med helsevesenet, 1. november. Brukergruppen ønsker å delta på dette kurset, sett i lys av diskusjonene vi skal ha med klinikledelsen. Liv Solveig og Jorunn deltar. Geir Arne Sørger for påmelding.	24/10	GAS
7.	PLANLEGGING AV NESTE MØTE I BRUKERGRUPPEN		
	<p>Dato: 8. november Kl: 11:00 – 15:30 Sted: Møterom Nevro øst 4. etg., inkl. presentasjon på personalemøte ved avd. for RMS</p> <p><u>Forslag til saker:</u></p> <ul style="list-style-type: none">- Beredskapsplaner for de ulike avdelinger, en gjennomgang/orientering. Kall inn en fra hver avd. for å redegjøre for sin enhets plan. 10 min. hver/3 enheter.(?)- 31/12 Fellesmandat for Brukergruppene- Budsjett og ønske for neste år.- Se på oversikten over saker for året og forbered årsrapporten- Førerkortforløpet- Planlegg årsavslutning?		